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VERSION 2 
SKOLEBESTYRELSEN 

Møde i skolebestyrelsen  

14. januar 2025 kl. 17-20 på Rødding Skole 
 

Bemærk, at mødet starter kl. 17. Der serveres mad fra 16.45 

 (der afholdes ikke formøde til dette møde) 
 
Deltagere: Pia Thymann-Donslund, Jim Zacharia, Joan Mortensen, Nadia Christensen, 

Maria Dinesen, Gitte Buchholt, Mette Warming, Marlene Bøgh, Rie Sørensen, Heidi Bertelsen, 

Helle A. Høffner og Henriette Rask + Stine og Signe (elevrådet) 
 

Afbud: Jim, Stine og Heidi 

 

Referat: 

Punkt Art  
1. Godkendelse af 

referatet 
5 min Mette laver forældrereferat af dette 

møde.  
 

2. Nyt fra elevrådet 10 min 

17.05 
 

Der bliver arbejdet meget med planlæg-

ningen af elevrådsdagen ultimo april. 
Desuden arbejdes der med at få alle til 

bruge det nye skraldespandssystem. Det 
nye affaldssystem implementeres snarest 
hos de yngste. 

 
Juleklip for de yngste på PLC fungerede 

godt. Der var stor tilslutning. 
 
Ved elevrådsdagen tænkes læsning/ 

læseoplevelsen ind. Elevrådet går ud i 
klasserne og får input til læseaktiviteter. 
Folkebiblioteket kommer til at stå for 

læseaktivitet ved elevrådsdagen. 
 

Overskud fra salg af mad går til etable-
ring af multibane. 
 

3. Ledelsen 
fremlægger de 

nye principper 
for 
klassedannelse 

7. årgang. Kan 
bestyrelsen 

godkende dem? 

O+D 
10 min 

17.15 

De allerede eksisterende retningslinjer er 
blevet tilrettet efter involvering af elever, 

personale og bestyrelse.  
 
Retningslinjerne er lavet med udgangs-

punkt i, at der fortsat laves nye klasser, 
når eleverne skal begynde i 7. klasse.  

Input fra personale, elever og bestyrelse 
peger alle på, at der skal dannes nye 7. 
klasser. 

 
De fremlagte retningslinjer for klasse-

dannelse blev godkendt af bestyrelsen. 
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4. Skoleudviklings-
samtalen 

O 
15 min 

17.25 

Skoleudviklingssamtale blev afholdt den 
12.12.24. Ved samtalen deltog fra 

forvaltningen skolechef Regin Holm 
Nielsen, chefkonsulent Pernille Bøss. Fra 
Rødding Skole deltog Pia Thymann-

Donslund som formand for bestyrelsen 
og Henriette Rask, Helle Rønnow samt 
Helle Høffner. 

 
Ledelsen fremlagde nedslag i indholdet 

ved skoleudviklingssamtalen. 
Hovedfokus ved samtalen var tiltag for at 
skabe deltagelsesmuligheder for alle 

elever. Ved samtalen blev der taget 
udgangspunkt i udvalgt data inden for 
området. 

 
Ved samtalen blev der aftalt følgende 2 

prøvehandlinger: 
 
Etablering af minimum 2 selvstyrende 
årgangsteam, som selv varetager vikar-
dækning ved kendt fravær. 
Prøvehandlingen afprøves i skoleåret 
2025-26. 
 
At eleverne er involveret i opstilling af 
kriterier for gruppedannelse. Det er altid 
det pædagogiske personale, som er an-
svarlig for gruppedannelsen 
 

5. Ledelsen 
fremlægger de 

nye principper 
for fravær 

O 
15 min 

17.40 

Bestyrelsen blev orienteret om de nye 
principper for fravær; herunder fraværs-

kategorier og på håndtering af opfølgning 
på fravær. 
De tilrettede retningslinjer er udarbejdet 

og gennemgået på personalemøde i de-
cember. 
 

De nye principper for fravær sendes ud 
til forældrene. 

 

6. Principper for 

mobiltelefoner. 
Kan bestyrelsen 
den tilrettede 

version? 

O+B 

10 min 
17.55 

Reviderede principper for mobiltelefoner 

blev præsenteret. Der er få ændringer 
vedr. mobiler på lejrskoler ellers ingen 
ændringer.  

 
De reviderede principper for mobiltele-
foner blev godkendt af bestyrelsen. 

 

7. Forberedelse af 

dialogmøde 3. 

A 

55 min 

Hele bestyrelsen er inviteret til dialog-

møde med udvalget for skoler og børn. 
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marts 18.05  Bestyrelsen skal selv komme med punk-
ter til størstedelen af mødet.  

 
Ved mødet blev nedenstående punkter 
foreslået til dagsordenen: 

Økonomi; tildelingen til skoleområdet 
og skolestrukturen 
Det er en stor udfordringen for driften af 

kommunens skoler, at Vejen Kommune 
er et af landets billigst drevne skole-

væsener. 
 
Ved mødet blev det foreslået, at dialog-

mødet skal erstatte mødeforum, som er 
etableret på tværs af skolebestyrelserne i 
Vejen Kommune. 

 
Rekruttering til ungdomsuddannel-

serne i Vejen Kommune.  
En stor del af eleverne, fra Rødding Skole 
og øvrige skoler i kommunens udkants-

områder, vælger ungdomsuddannelser 
uden for kommunen. Det konflikter med, 

at vi i Vejen Kommune ønsker at være en 
attraktiv bosætningskommune.  
Forslag om, at det politiske udvalg skal 

forholde sig til denne udfordring. 
 
Ved bestyrelsesmødet blev det besluttet 

fortsat at støtte op omkring mødefora og 
samarbejdet med øvrige bestyrelser i 

kommunen omkring den økonomiske 
tildeling til skolerne. Intensionen er, at 
der udarbejdes en fælles skrivelse, hvori 

der gøres opmærksom på de økonomiske 
udfordringer, skolerne står med som 

følge af, at Vejen Kommune er et af 
landets billigt drevne skolevæsener. 
 

Det blev aftalt, at dagsorden til dialog-
mødet udarbejdes efter, der har været 
møde med øvrige bestyrelser den 15. 

januar. 
De forældrevalgte mødes den 03. februar 

kl. 17.30 for at lave dagsorden til dialog-
mødet. 
 

Dagsorden til mødet skal sendes til ud-
valget for skole og børn senest den 15. 

februar. 
 

8. Tilretning og A Mette og Gitte gennemlæser principperne 
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gennemlæsning 
af principper og 

retningslinjer 

5 min 
19.00 

til næste møde. 
 

Vi siger farvel og tak til eleverne 

9. Lejrskoler O 
15 min 
19.05 

Lukket punkt 

10. Elevtallet 
udskoling 

O 
15 min 

19.20 

Lukket punkt 
 

11. Nyt fra: 

o SFO  
o Personalet 
o Ledelse 

o Forældre 

O 

20 min 
19.35 

Personalet: 

Terminsprøver for 9. klasse i uge 3 
 
Grundet opsigelser og sygdom er der p.t. 

nogle omrokeringer i fagfordelingen. 
 

Der bliver flyttet rundt på PLC. Sofaer fra 
forgangen flyttes ind på PLC 
 

Ledelsen: 
Ny hjemmeside er under udarbejdelse 
 

Trafiksituationen. Appellering til, at sko-
lens handicapparkeringspladser ikke 

benyttes af andre end målgruppen. 
 
Opsigelser fra 2 medarbejdere og 2 syge-

meldinger har udløst en del skema-
ændringer. 

Der er slået en stilling op. Afholdelse af 
samtaler 28. januar fra kl. 13-16 eller 
løbende. 

 
Julegave til personalet er i år et besøg på 
Vejen Kunstmuseum med efterfølgende 

middag på Hotel Skibelund Krat. 
 

Der har været afholdt pædagogisk 
eftermiddag omkring AI. 
Opfølgningskursus omkring AI afholdes 

den 05. marts. 
 
Der afholdes p.t. MU-/TU-samtaler med 

det pædagogiske personale 
 

Igangværende kompentenceudviklings-
forløb omkring teamsamarbejde er 
lærerigt og forløber rigtig godt. 

 
Tema-/fastelavnsfest for udskolingen 

den 06.02. efter ønske/initiativ fra elever 
på 9. årg. 
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Kommende førskole/0. klasse: 42 elever, 

heraf 2 støttekrævende elever. 
 
Forældre: 

Undren over, at Vejen Kommune ikke 
har fået bevilliget midler til læseindsats. 
 

12. Evt.  5 min 
19.55 

 

Logokonkurrence er udskrevet.  
Dato for, hvornår logo udvælges, udsen-

des senere. Bestyrelsesmedlemmer kan 
melde sig. 

 
Forældrevalgte bestyrelsesmedlemmer bedes 
aflevere et foto til Karina Svendsen, som kan 

komme i fotorammen på gangen. Der mangler 
lige et par stykker endnu.  
 

 

Kommende punkter 

 
 

 o Søvn: Søvnkonsulent inviteres på et møde i 

25/26 

o Principper 

o Retningslinjer for ”Bad efter idræt ”- 
evaluering af prøvehandling i foråret 

D: Drøftelse  B: Beslutning O: Orientering OP: Opfølgning A: Arbejdspunkt 

 

Venlig hilsen Pia Thymann-Donslund 
 

 
 

 
 


